
 
 

Aan het Dagelijks Bestuur 
Prins Alexanderplein 25 

3067 GC Rotterdam 

 

Aanvullende schriftelijke vragen over buurtbemiddeling Prins Alexander 

 

 

Rotterdam, 10 december 2013 

 

Geacht dagelijks bestuur, 

 

 

GroenLinks maakt zich grote zorgen over het voortbestaan van de Buurtbemiddeling in 

Prins Alexander. De woningcorporaties Vestia, Woonbron en Havensteder hebben zich uit 

het project teruggetrokken. Woonstad wil graag verder en neemt al het leeuwendeel van 

de kosten voor haar rekening. Portefeuillehouder Suzanne Rojer heeft de organisatie 

echter laten weten per 1 februari 2014 de financiering vanuit de deelgemeente te willen 

stopzetten. Woonstad dreigt daardoor alsnog af te haken.  

 

De begroting bedraagt 91.000 euro per jaar, waarvan de deelgemeente ruim 20.000 euro 

voor haar rekening neemt. Zoals bekend is de begroting van 2014 in de gemeentelijke 

begroting geschoven en verloopt de financiering vanaf 2015 via de Coolsingel. De fractie 

van GroenLinks vindt het ongepast om zo onverwacht de subsidie alsnog in te trekken en 

het project te laten doodbloeden. De ruim dertig vrijwilligers worden bijgestaan door een 

coördinator voor 30 uur per week. Het budget is verder nodig om een neutrale locatie te 

betalen waar gesprekken kunnen plaatsvinden en voor opleidingskosten voor mediators. 

Door het verdwijnen van SONOR is huisvesting één van de zaken die op korte termijn 

geregeld moeten worden, bijvoorbeeld door een samenwerkingsverband met DOCK.  

 

Buurtbemiddeling is bewezen succesvol. De vrijwilligers behandelen sinds jaar en dag 

ongeveer tweehonderd conflicten per jaar. Meestal gaat het over geluidsoverlast of een 

verstoord contact met de buren. Het oplossingspercentage schommelt tussen de zeventig 

en ruim tachtig procent Niet alleen corporaties kunnen op deze manier goedkoop en 

effectief conflicten tussen huurders oplossen, maar ook de politie en de deelgemeente 

zelf melden conflicten aan bij Buurtbemiddeling. De organisatie kan verder zonder de 

bijdrage van de drie corporaties die zijn afgehaakt, maar enkel en alleen als Woonstad en 

de deelgemeente samen verder willen.  

 

Dit brengt ons tot de volgende vragen: 

 

1. Wat is uw oordeel over het werk van Buurtbemiddeling? 

2. Waarom wilt u de subsidie voor Buurtbemiddeling stopzetten per 1 februari 2014 

en kiest u ervoor om een goedgekeurde begroting open te breken? 

3. Waarom heeft u de organisatie niet eerder (dan op 10 december) ingelicht over 

uw voornemen om de subsidie in te trekken? 

4. Bent u ervan op de hoogte dat Woonstad zich zal terugtrekken als de subsidie van 

de deelgemeente komt te vervallen? Zo ja, wilt u dit meewegen in uw besluit over 

het al dan niet voortzetten van de subsidie tot het einde van 2014 (wanneer de 

organisaties voor buurtbemiddeling op de stedelijke begroting worden 

opgenomen)? 

5. Bent u bereid om samen met Buurtbemiddeling het huisvestingsprobleem op te 

lossen, dat is ontstaan door het verdwijnen van SONOR? Zo ja, graag een 

toelichting hoe u hieraan wilt bijdragen. 



6. Wilt u de drie corporaties die zijn afgehaakt verantwoordelijk maken voor het 

oplossen van conflicten tussen hun huurders? Zo ja, hoe gaat u dit organiseren en 

borgen? 

7. Indien u zelf tot op heden geen oplossingsrichting ziet voor het voortbestaan van 

Buurtbemiddeling, wilt u dan contact zoeken met Ahmed Harika in de 

deelgemeente Noord, waar eveneens een aantal corporaties zijn afgehaakt en de 

vrijwilligersorganisatie desondanks is gered van de ondergang?  

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

 

 

Bram de Knegt 

 

 

 

 

 

 


